
STYRELSEMÖTE FRISKIS & SVETTIS 18 februari 2019 

Tid. l'l .llO 

Plnts· Hu1wskol~11s konfti re11~s'-1I 

Nörvnrnndo· ~olkt', M.H'ik'-1, TIH'r<'SP, D,ml1, CltarinJ, Danic'I och SvPnne 

M.1ri,1- t.1vg.,t'nnc kassör 

§ 1 Mötet öppnas. 
§ 2 Dagordningens godkännande 
§ 3 Till justNingsman valdes Marika 

§ 4 Val inom styrelsen 
ThcrPse utsAgs till vice ordför.mde, D,rna till kassör och Svenne till 

sekrcterilrP. 
§ 5 Föregående protokoll. 

DJnJ undrar över ko5tn;iden for musik vari<' m,\n,1d 
Och hon fick info om Fitness Player. 

§ 6 Kort rapport ifrån resp. deltagare 

§ 7 Utstående punkter! 
Rekrytering av nya ledare-

Svenne och Lina har haft möte med en tjej !>Om verkar i11tressant, 

besked hoppas vi få inom en snar framtid . Folke rcdogjordt' för 

behovet att ytterlig.ire rekrytera nya ledare utöver för(•n:imnda 

Styrelsen beviljade Svenne och lina mandat ;itt ~kicka ivtig henne vid 

positivt beslut fortast möjligt i syfte att kunna erbjuda våra 

motionärer ett Skivstångspass redan i höst 

Rekrytering av kommunikatör. Vår tilltänkte kommunikatör hnr 
tyvärr beslutat att ej gå vidare med engagemanget. Vi tJr nya taft 

och försöker avdramatisera uppgiften sJmt kontaktc~r tvj 

nJmngivna personer inom egn:-i organisationen. 

Sara uppdaterar FB. 

Förslag om outsourcing av kommunikationen till tredje part 

föreslogs men förkastades tillsvidare. 

§ 8 Nya punkter. 

Hur skall styrelsen arbeta : 

Beslut fattades att lägga möten var 6 vecka med början 1/4 - 13/ 5 -
12/8 samt att hålla tätJre kontakter via r •mail 
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Organisationsplanen: Organisationsplanen gicks igenom, Danne ger 
ut reviderad utgåva. 

Firmateckning: Beslut att föreningen tecknas av två i förening: 
Dana Karlsson, Marika Tagesson Nilsson och/eller Folke Becker. 
Inköp: 

Tidigare beslutade inköp: 
Beslut om inköp av nytt headset till Nibehallen som tidigare tagits 
via mail bekräftades. Liggunderlag kommer inhandlas under våren 
enligt tidigare beslut. 
Medlemsregister. Betalningslistorna utgör vårt medlemsregister. 
Halvera antalet F&S pressen. Detta har tidigare misslyckats trots 
upprepade uppsägningar av den samma, varför förslag ligger att 
endast betala för det korrekt antal vid nästa fakturering 

Evenemang: 
Marika, Birgitta håller i trådarna 

Marknad: 

Svenne sonderar möjligheterna att ordna en medlemskväll på 
Team Sportia i samband med offert på liggunderlag 

§ 9 Övriga frågor 
Folke skickar ut info till styrelsen ifrån Riks. 
Ledare ansvarig får en egen punkt på dagordningen. 
Sista pass VT2019 är planerad till 13/6. 

T;YRELSEMÖTE MÅNDAGEN DEN 1/4 I HUNEHALLENS KONFERENSRUM. 

Ordförande Justeringsman 

Svend- Erik Dahlström Folke Becker Marika Tagesson N 
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